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 ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
ΠΡΑΚΤΙΚΟ Νο 198 

ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 

Στην Αθήνα, σήμερα την 11η Ιανουαρίου 2021, ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
16:00 συνήλθαν σε Τακτική Συνεδρίαση με τηλεδιάσκεψη τα μέλη του Διοικητικού 
Συμβουλίου, περιόδου 2019-2021, του ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
(ΣΕΦ), κατόπιν της από 1.12.2020 πρόσκλησης του Προέδρου του Διοικητικού 
Συμβουλίου κ. Καπέλλου Σωτήρη, προκειμένου να συζητήσουν και να λάβουν αποφάσεις 
στα θέματα της ημερήσιας διάταξης: 
 
Θέμα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίασης 
Θέμα 2: Ενημέρωση επί των εξελίξεων για θέματα της αγοράς 
Θέμα 3: Ενημέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συμμετείχαν σε συναντήσεις από 
το προηγούμενο ΔΣ μέχρι σήμερα 
Θέμα 4: Εισερχόμενη αλληλογραφία 
Θέμα 5: Ταμειακή ενημέρωση - εισήγηση Μ. Σούρσος 
Θέμα 6: Απολογισμός 2020-Προϋπολογισμός 2021 - εισήγηση Σ. Καπέλλος 
Θέμα 7: Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ. 
 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  
 
1.  Σωτήρης Καπέλλος, Πρόεδρος 

2.  Αθανάσιος Σακκάς, Αντιπρόεδρος  

3.  Δημήτριος Βαρβιτσιώτης, Γραμματέας (Απών) 

4.  Εμμανουήλ Σούρσος, Ταμίας  

5.  Δημήτριος Βαρλάμης, μέλος  

6.  Χρήστος Φίλανδρος, μέλος  

7.  Σούρσου Παναγιώτα, μέλος (εξουσιοδότηση σε Σ. Καπέλλο) 
 
Στο ΔΣ παρευρέθηκε ο Σύμβουλος του ΣΕΦ κ. Στέλιος Ψωμάς, και τα μέλη κ. Γ. 
Βλάσσης, Γ. Ρούλιας, Γ. Τζανίδης, Γ. Μαρκόπουλος, Φ. Βαλαβάνης, Σ. Ξάνθης, Α. 
Ζαχαρίου, Β. Λιάσκας, Κ. Καρυώτης, Π. Μπλάτσιος, Δ. Κυριακίδης. 
 
Ο Πρόεδρος, αφού διαπίστωσε την απαρτία δεδομένου ότι συμμετέχουν έξι από τα επτά 
μέλη του ΔΣ, συνεπώς το ΔΣ βρίσκεται σε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης 
με κατά σειρά συζήτηση των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης. 
 
Θέμα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίασης 
 
Παραδόθηκε το Πρακτικό της συνεδρίασης στα μέλη, το οποίο είχε ήδη σταλεί με 
ηλεκτρονικό ταχυδρομείο, για έλεγχο και υπογραφή τους. 
Το Διοικητικό Συμβούλιο αποφασίζει ομόφωνα, και εγκρίνει το πρακτικό της 
προηγούμενης συνεδρίασης ως υποβλήθηκε. 
 
Θέμα 2: Ενημέρωση επί των εξελίξεων για θέματα της αγοράς 
 
Ο κ. Ψωμάς ενημέρωσε για τις εξελίξεις στην αγορά και συγκεκριμένα: 
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- Την αλλαγή ηγεσίας στο ΥΠΕΝ. Η αλλαγή αυτή δεν αναμένεται να επηρεάσει τις 
βασικές κατευθύνσεις και προτεραιότητες του υπουργείου, ενώ εκτιμάται ότι θα 
ευνοηθούν βραχυπρόθεσμα τα μικρότερα συστήματα. 
- Ακολούθησε συζήτηση ειδικά για τα 500ρια, τους νέους κανόνες που τίθενται και τις 
προοπτικές για το 2021 και μετά. Επισημάνθηκε ο κίνδυνος υπερθέρμανσης λόγω του 
μεγάλου αριθμού αιτήσεων οι οποίες δεν είναι τεχνικά εφικτό να εξυπηρετηθούν όλες. 
- Έγινε ενημέρωση για τη σύσταση επιτροπής στο ΥΠΕΝ η οποία ως τα μέσα Μαίου θα 
καταθέσει τις προτάσεις της για την αποθήκευση ενέργειας. 
- Έγινε ενημέρωση για τη σύσταση επιτροπής στο ΥΠΕΝ η οποία θα ασχοληθεί με την 
ενσωμάτωση στο εθνικό δίκαιο της Οδηγίας 2018/2001 για τις ΑΠΕ. 
- Έγινε ενημέρωση και συζήτηση για το θέμα της ανακύκλωσης των φωτοβολταϊκών, 
δεδομένου ότι εκκρεμεί μια απόφαση του ΥΠΕΝ για το ύψος της συνδρομής στο 
Σύστημα που θα αναλάβει τη συλλογή των αποβλήτων. 
 
Θέμα 3: Ενημέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συμμετείχαν σε 
συναντήσεις από το προηγούμενο ΔΣ μέχρι σήμερα 
 
Τίποτα αξιολόγο λόγω εορταστικής περιόδου 
 
Θέμα 4: Εισερχόμενη αλληλογραφία 
 
Τίποτα αξιολόγο λόγω εορταστικής περιόδου.  
 
Θέμα 5: Ταμειακή Ενημέρωση –εισήγηση από κ. Μανώλη Σούρσο Ταμία ΣΕΦ 
 
Το ταμείο του ΣΕΦ είναι: 

 Καταθέσεις στην Πειραιώς 26.01.2021 ποσό 52.224,68 €.  
 Καταθέσεις στην Alpha Bank 26.01.2021 ποσό 57.563,20 € 
 Καταθέσεις στην Εθνική 26.01.2021 ποσό ~1.080 €  
 Μικρό ταμείο 400,22 €. 

Ήτοι, σύνολο ταμείου ΣΕΦ: 111.268,10  €.  
 
 
Θέμα 6: Απολογισμός 2020-Προϋπολογισμός 2021 - εισήγηση Σ. Καπέλλος 
 
Ο Πρόεδρος κ. Καπέλλος παρουσίασε τον Απολογισμό 2020 - Προϋπολογισμό 2021 του 
ΣΕΦ προς έγκριση από τα μέλη του ΔΣ.  
Όσον αφορά στον Απολογισμό του 2020, το συνολικό κόστος του συνεδρίου του ΣΕΦ 
της 19/2/2020 κόστισε 30.409,34 ευρώ (συμπεριλαμβανομένων της διοργάνωσης, τα 
κόστη της αίθουσας και του catering, την επικοινωνία, banners, φωτογραφίες, 
οπτικοακουστικός εξοπλισμός, μετάφραση κτλ.). Το κόστος λόγω του αυξημένου 
αριθμού συνέδρων (είχαν υπολογιστεί 250 άτομα και συμμετείχαν πάνω από 350) 
αυξήθηκε σε σχέση με το αρχικώς προϋπολογισθέν κυρίων λόγω του κόστους του 
catering και του οπτικοακουστικού εξοπλισμού. Όμως σχεδόν καλύπτεται από τις 
χορηγίες οι οποίες φτάνουν 29.250 ευρώ. Κατά τα άλλα, τα έξοδα του 2020 είναι σχεδόν 
τα ίδια με αυτόν του 2019. Το 2020 έκλεισε με αποθεματικό 101.002,10 ευρώ, 45 τακτικά 
μέλη και 35 αρωγά (εκ των οποίων 5 εταιρικά αρωγά). 
Για το 2021 (Προϋπολογισμός), από τα 37,134 ευρώ των εξόδων τα 6.000 είναι έξοδα 
διοργάνωσης ημερίδας. Κατά τα άλλα δεν υπάρχουν άλλα έξοδα πέρα από τα σταθερά 
αναγκαία (κόστος έδρας, συμβούλου, νομικών υπηρεσιών, λογιστή, συνδρομές και άλλα 
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μικροέξοδα). Η πρόβλεψη είναι ότι στις 31.12.2021 το αποθεματικό του ΣΕΦ θα είναι 
99.868,10 ευρώ. 
Το ΔΣ ενέκρινε ομόφωνα τον Απολογισμό 2020 - Προϋπολογισμό 2021, ο οποίος 
παρουσιάζεται ως παράρτημα στο τέλος του παρόντος πρακτικού και θα 
παρουσιαστεί προς επικύρωση στην τακτική ΓΣ του συνδέσμου. 
 
Θέμα 7: Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ. 
 
Το επόμενο ΔΣ θα πραγματοποιηθεί την Τρίτη 2 Φεβρουαρίου 2021 και ώρα 16.00 με 
τηλεδιάσκεψη. 
 
Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση. 
 
Ο Πρόεδρος  ΣΩΤΗΡΗΣ ΚΑΠΕΛΛΟΣ 

  
Ο Αντιπρόεδρος  ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ  

 
Ο Γραμματέας   ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ (Απών) 

 
Ο Ταμίας  ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ  

 
Μέλος   ΒΑΡΛΑΜΗΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ  

 
Μέλος    ΦΙΛΑΝΔΡΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ  
 
Μέλος   ΣΟΥΡΣΟΥ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ (με εξουσιοδότηση) 
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ 
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